
Vragen voor in het Forum van 29-10-2019 tijdens het vragenuur:

IB 19.100 wijziging beleidsregels Functionele Zonering

Vraag 1: Hoeveel bijeenkomsten zijn er georganiseerd voor omwonenden om hun mening te horen 
mbt het vrijgeven van een plafond , gesteld aan het aantal horecagelegenheden in het 
centrumgebied?

Vraag 2: Hoeveel bijeenkomsten zijn er georganiseerd voor de zittende ondernemers?

Vraag 3: Zijn er werkgroepjes opgericht ( net als met het parkeren) met ondernemers en 
omwonende om hier goed over gedachte van te wisselen? 

Vraag 4:Uit de jurisprudentie over de schaarse vergunningen blijkt dat het niet is toegestaan om – 
zonder enige vorm van mededinging – een schaarse vergunning aan één bepaalde partij te verlenen. 
Op het moment dat een tijdelijke schaarse vergunning vrijkomt, geldt daarom dat deze vergunning 
niet onderhands kan worden verleend aan één bepaalde aanvrager, maar dat aan alle potentiële 
gegadigden gelegenheid dient te worden geboden om hier op enigerlei wijze aan mee te dingen.
Zolang er een plafond is gesteld aan het aantal horecagelegenheden in Oud Rijswijk, geldt voor de 
verleende exploitatievergunningen, dat zij na afloop van de termijn niet verlengd mogen worden. 
De gemeente dient ook andere potentiële gegadigden in de gelegenheid te stellen om hiervoor in 
aanmerking te komen.

Vraag:  Bij het aflopen van het contract ( na 5 jaar) zijn de zittende horecaexploitanten nu wel 
verzekerd van behoud van hun vergunning/ horecagelegenheid bij het verwijderen van het plafond? 

Zo nee, welk voordeel hebben de zittende ondernemers met het weghalen van het plafond aan 
horecagelegenheden?

5: Hoe kan het zijn dat er meerdere exploitanten een rotgevoel hebben overgehouden aan de in hun 
ogen dwingende mededeling van het vrij geven van het plafond aan horecagelegenheden , “ met het 
mes op de keel” geen andere  keus hebben dan  om hier mee in te stemmen ?

Dat ze anders na 5 jaar in een grabbel ton terecht zouden komen en hun vergunning zouden kunnen 
verliezen aan andere potentiële gegadigden ?

6: Mocht het wijzigen van de beleidsregels alleen maar te maken hebben voor het verstrekken van 
een horecavergunning aan het museum Rijswijk, zijn alle andere opties bekeken om hier een 
uitzondering op te maken?

7: Hoeveel horeca laat het plafond nu toe? Voldoet u daar nu aan op dit moment ? 
Of zijn er mogelijk nu al “teveel” gelegenheden in het gebied ?


